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Vaststellen Programmaverslag 2012 
Op 27 juni jl. besprak de gemeenteraad het verslag over 2012: het Programmaverslag. Bij die 
behandeling heeft de CDA fractie haar zorgen uitgesproken over de financiële stand van zaken. Als 
gevolg van de economische crisis lopen de uitgaven op en de inkomsten terug. Het jaar 2012 is 
afgesloten met een negatief resultaat, met name als gevolg van de verlieslatende grondexploitaties ter 
grootte van 10,6 miljoen negatief. Als gemeente komen we er alleen uit door een groot beroep te doen 
op onze reserves en met name de Nuon-reserve. Zonder die buffer hadden we allang streng moeten 
ingrijpen en bezuinigen of drastisch moeten snijden in onze ambities. Namens de CDA fractie heb ik 
gewezen op de noodzakelijke (cultuur)omslag die we als gemeente moeten maken: van 
groeigemeente naar beheergemeente, van meer naar anders, van veel naar beter. Het gaat in de 
toekomst van onze gemeente niet zozeer om kwantiteit maar om kwaliteit. Vooral het wegvallen van 
die buffer is een probleem want daar kunnen we niet mee doorgaan. Aan het eind van 2012 hadden 
we nog maar 22 miljoen euro als vrij besteedbare Nuon-reserve over! Samen met andere partijen 
zoals Nieuw Elan hebben we aangedrongen op een stevig debat over het meerjarig financieel beleid. 
Er is visie en durf nodig om Alphen aan den Rijn ook in de toekomst financieel solide te houden. Naast 
deze financiële inbreng hebben we aandacht gevraagd voor de teruglopende mate van betrokkenheid 



van de inwoners en de stagnerende participatie. Die trend mag niet doorzetten. Ook hebben we het 
College streng toegesproken waar het gaat om het geringe gebruik van allerlei minimaregelingen door 
de doelgroep. Natuurlijk is het uitgeven van geld geen doel op zichzelf en zijn we het eens met B&W 
dat er een activerende aanpak moet worden gevolgd maar het is heel gek als mensen die recht 
hebben op een voorziening maar dat niet weten en er niet bij komen, daar dus geen gebruik van 
maken en ook niet op worden geattendeerd als onderdeel van de totale aanpak. Wethouder Oppatja 
is het daarmee eens. Wij zullen haar actief en kritisch volgen in deze. Uiteindelijk stemde een grote 
meerderheid van de gemeenteraad in met het Programmaverslag 2012.        
 
Meer informatie bij: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Stadshart Lage Zijde: 1 oktober is uur van de waarheid  
Op 27 juni jl. besprak de gemeenteraad de voorstellen van het College van B&W om definitief in zee 
te gaan met het bedrijf VORM voor de ontwikkeling van de Lage Zijde. Aan die samenwerking waren 
eerder enkele voorwaarden gesteld zoals de goedkeuring van de Europese Unie (geen geoorloofde 
staatssteun) en de verhuur van 70 procent van de bedrijfsruimten. Eerder dit jaar had VORM samen 
met de gemeente aangegeven dat het de bedoeling was om voor 1 juli tot een sluitende deal te 
komen. Helaas is dit niet mogelijk gebleken. Op een aantal punten blijkt nog meer tijd nodig, en wel tot 
1 oktober. Zo is er geen definitieve goedkeuring van de EU. Daartegenover staat dat er een 
particuliere bank bereid is gevonden om krediet te verstrekken waardoor een krediet van de gemeente 
waarschijnlijk niet nodig zal blijken te zijn en het risico op ongeoorloofde stukken minder is. Positief is 
ook de goedkeuring van het project vanuit de zogeheten Arhi procedure (herindeling). Belangrijk is 
voorts dat VORM meldde dat er intussen 47 procent van het aantal vierkante meters is verhuurd. 
Samen met de constatering dat er voor de inhoud van de plannen (na de aanpassing ervan door 
stadsarchitect Jos van Eldonk) een ruime meerderheid bestaat in de stad en in de gemeenteraad is dit 
voor de CDA fractie reden genoeg om het College steun te geven om door te gaan met de laatste 
etappe. We hebben het vertrouwen dat 1 oktober VORM samen met de gemeente wel aan de 
voorwaarden kan voldoen. En het kan ook nauwelijks anders. Een realistisch Plan B dat op korte 
termijn tot een zichtbare en effectieve aanpak leidt aan de Lage Zijde is eigenlijk niet goed 
voorstelbaar. Opknippen kan wel maar leidt tot veel vertraging en een renteverlies van vele miljoenen. 
Vanuit de CDA fractie heb ik een en andermaal betoogd dat 1 oktober ook echt 1 oktober is. En 
anders is het wat ons betreft einde oefening in de samenwerking met VORM. Naar verwachting zal 
VORM al op 15 september a.s. hierover helderheid kunnen bieden. Door de oppositie werd o.a. een 
motie van wantrouwen tegen VVD wethouder Lyczak ingediend. Als CDA fractie hebben we die niet 
gesteund.      
 
Meer informatie bij: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Ondersteuning voedselbank aan voorwaarde verbonden  
In de gemeenteraad van 27 juni diende de CDA fractie een amendement in bij het agendapunt 
ondersteuning van de voedselbank. Het amendement houdt in dat aan het op kosten van de 
gemeente ter beschikking stellen van huisvesting de verplichting wordt verbonden dat de voedselbank 
aan haar gebruikers maximale voorlichting verstrekt over de diverse minimaregelingen binnen de 
gemeente Alphen aan den Rijn en hen te wijzen op de mogelijkheden voor schuldhulpverlening vanuit 
de gemeente. Deze verplichting heeft de CDA fractie in het voorstel verwerkt omdat wij van mening 
zijn dat het verstrekken van voedselpakketten geen doel op zich is, maar een tijdelijke ondersteuning 
van inwoners die om welke reden dat ook niet in staat zijn in hun onderhoud te voorzien. Het doel 
moet o.i. zijn dat cliënten van de voedselbank na korte of langere termijn weer in staat worden gesteld 
hun leven in eigen hand te nemen en geen beroep meer hoeven te doen op de voedselbank. Wij 
beseffen ons dat dit niet voor een ieder is weggelegd, maar zijn er wel van overtuigd dat door middel 
van de minimaregelingen en de schuldhulpverlening de groep die ondersteuning van de voedselbank 
ontvangt kan worden verminderd. 
 
Meer informatie bij: Peter Dobbe: pdobbe@alphenaandenrijn.nl 
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Vergadercyclus juli 2013 
 Woensdag 3 juli is er gezamenlijke raadscommissie in Boskoop om 20.00 uur 

 Donderdag 4 juli is er informatiemarkt en raadscommissie 
Op de agenda van de informatiemarkt staat: 

o Welzijnsaccommodatiebeleid 
o Huisvesting arbeidsmigranten 

Op de agenda van de raadscommissie staat: 
o Onderzoek Golfcourse Zeegersloot 
o Wensen en bedenkingen Regeling gemeentegaranties en leningen 
o Ontwerpbestemmingsplan Buitengebied Aarlanderveen 
o Ontwerpbestemmingsplannen Thorbeckeplein-Noord en Thorbeckeplein-Rijnkade 

 Dinsdag 9 juli vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 11 juli is er raadsvergadering om 20.00 uur 

 Vanaf 15 juli t/m 24 augustus is de fractie met zomerreces (en tanken de leden bij met het oog op 
het drukke najaar met campagne en verkiezingen) 

 
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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